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Относно: Срутване на подпорен зид на входа на Стара болница

Уважаеми г-н Кмет,

През 2017 г. отправих до Вас питане относно състоянието на 
въпросния зид на входа Стара болница, който се явява и граничен с 
гаражите на ул. „Бузлуджа" №1. Към онзи момент зидът започна да се 
разрушава, което представляваше потенциална опасност както за 
автомобилите, които паркират в непосредствена близост, така и за 
преминаващите пешеходци. Притеснение предизвикваше и възможността, 
ако рушенето не бъде спряно, да се отвори свлачищен процес, който да 
затрудни преминаването на линейки, автомобили и хора през входа на 
болницата. В своя отговор Вие подчертавате, че „състоянието на стената 
е устойчиво, не се наблюдават отклонения, въпреки констатираните 
деформации". Също така обяснявате, че грижата за евентуален ремонт е на 
МОБАЛ „д-р Стефан Черкезов", за което ще направите предписание, а 
дотогава ще поставите сигнална лента.



Към настоящия момент е видно, че нито срутването на стената е 
преустановено, нито е извършен какъвто и да е ремонт в периода 2017 -  
2021г. Както можете да се убедите сами, а вярвам, че вече сте го направили, 
защото поредната сигнална лента се вее на мястото, срутването е в много 
напреднал етап и е стигнало до платното.

В тази връзка са и въпросите от настоящото питане:

1. Направихте ли предписание към МОБА/1 „Д-р Стефан Черкезов" 
преди 5 години? Каква е комуникацията Ви с тях за периода
2017 - 2022 г. във връзка с проблема?

2. Какви мерки ще предприемете за обезопасяване на района?
3. Ако стане инцидент с преминаващ или с нечия в близост паркирала 

кола, кой ще носи отговорност?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора, като приложите 
необходимата по казуса документация.

С Уважение:

В. Дончева


